
Z á p i s n i c a 
 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kráľovej Lehote konaného dňa 06.03.2024 

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Kráľovej Lehote 
 

Prítomní:   

Mgr. Erika Šteučeková – starostka obce 

Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková,                                   

Ing. Ján Šteuček, PhD. – poslanci OZ 

PhDr. Desana Stromková – hlavná kontrolórka obce  

Bc. Martina Vargová – pracovníčka obecného úradu 
 

Prizvaní: 
 

Ospravedlnení: - 

                  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kráľovej Lehote otvorila a viedla starostka obce 

Mgr. Erika Šteučeková. Konštatovala, že z celkového počtu 5 poslancov boli prítomní 5 

poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Starostka obce  Mgr. Erika Šteučeková uviedla, že poslancom bola e-mailovou poštou zaslaná 

pozvánka a materiály na rokovanie obecného zastupiteľstva dňa 29.02.2024. Pozvánka 

s návrhom programu bola zverejnená na úradnej tabuli a webovom sídle obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p.  

 

Schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva zverejnený v pozvánke: 
 

1. Schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení 

4. Správa hlavnej kontrolórky z vecnej a formálnej kontroly uznesení v roku 2023 

5. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci v roku 2023 

6. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kráľova Lehota 

7. Inventarizácia majetku k 31.12.2023 

8. Konanie v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu 

9. Rôzne   

10. Diskusia 

11. Zakončenie 

 

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce určila za zapisovateľku zápisnice Bc. Martinu 

Vargovú a za overovateľov zápisnice určila  Zdenka Lehotského a Ing. Jána Šteučeka PhD. 



Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

Berie na vedomie určenie zapisovateľky Bc. Martinu Vargovú a overovateľov zápisnice 

Zdenka Lehotského a Ing. Jána Šteučeka, PhD.  

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení 

 

     Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce konštatovala, že uznesenie č. 28/2023, ktoré bolo 

prijaté dňa 28.06.2023 a týkalo sa kúpy pozemku parc. č. C-KN 488/1 v k.ú. Kráľova Lehota 

od Železníc SR je splnené. Starostka obce uviedla, že uvedený pozemok bol do vlastníctva 

obce zapísaný na katastrálnom úrade dňa 19.12.2023. Uznesenia č. 38-50 zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva dňa 14.12.2023 sú splnené. Priebežne sa plní uznesenie č. 51/2023, 

zo dňa 14.12.2023, vypracovanie pasportizácie miestnych komunikácií a chodníkov.  

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

Konštatuje, že uznesenia sa plnia priebežne  

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

4. Správa hlavnej kontrolórky z vecnej a formálnej kontroly uznesení v roku 2023 

 

     Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce požiadala hlavnú kontrolórku, aby prítomných 

poslancov informovala o správe z vecnej a formálnej kontroly uznesení v roku 2023, ktorá 

bola prítomným poslancom OZ zaslaná e-mailom. Hlavná kontrolórka PhDr. Desana 

Stromková správu prečítala a pripomenula prijímať uznesenia s odvolaním sa na príslušné 

ustanovenie zákona alebo vnútorné predpisy obce, ktoré splnomocňuje obecné zastupiteľstvo 

prijať konkrétne uznesenie, mimo uznesení týkajúcich sa obligatórnych úvodných uznesení, 

majetku obce a prijímaných všeobecne záväzných nariadení obce. Tiež zdôraznila, že je 

potrebné doplniť na internetovej stránke evidenciu dochádzky poslancov na jednotlivé 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva, nakoľko táto povinnosť vyplýva z ustanovení § 5. ods. 8 

s odvolaním sa na §  5, ods. 2, písm. e) zákona o slobodnom prístupe k informáciám.  
 

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

Berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky z vecnej a formálnej kontroly uznesení 

prijímaných OZ obce Kráľova Lehota v roku 2023  

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 



Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

5. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci v roku 2023 
 

     Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce požiadala hlavnú kontrolórku, aby prítomných 

informovala o správe o kontrolnej činnosti v obci v roku 2023, ktorá bola prítomným 

poslancom OZ zaslaná mailom. Hlavná kontrolórka PhDr. Desana Stromková doplnila, že 

kontroly uvedené v správe boli vykonané v súlade s Plánom kontrolnej činnosti na I. polrok 

2023, ktorý bol schválený  uznesením Obecného zastupiteľstva č. 51/2022 dňa 20.12.2022 a s 

Plánom kontrolnej činnosti II. polrok 2023, ktorý bol schválený uznesením Obecného 

zastupiteľstva č. 27/2023 dňa 28.6.2023. Poslanec Vladimír Kapríni mal pripomienku 

k správe o kontrolnej činnosti a to k bodu 2., ktorá sa týkala kontroly účtovných 

dokladov/došlých faktúr za 4.štvrťrok 2022, konkrétne faktúr 209/2022 a 215/2022, podotkol, 

že uvedené faktúry boli prebrané na zastupiteľstve 26.09.2022, načo hlavná kontrolórka 

doplnila, že uvedená správa je celková správa z vykonaných kontrol, ktoré prebehli v roku 

2023 a nezameriava sa na kontrolu uvedených faktúr. Hlavná kontrolórka obce PhDr. Desana 

Stromková ďalej uviedla, že novou povinnosťou hlavného kontrolóra obce, ktorá je daná 

novelou zákona o obecnom zriadení s účinnosťou od 01.11.2023 (§ 18f, ods. 1, písm. i)) je 

vykonanie kontroly prevodov nehnuteľného majetku za predchádzajúci kalendárny rok, 

ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 EUR do uplynutia 60 dní od skončenia 

kalendárneho roku a hlavný kontrolór je povinný predložiť aj negatívnu správu, teda aj 

v prípade, ak obec žiadny vyššie uvedený prevod v predchádzajúcom roku neuskutočnila. 

Keďže uvedená správa nebola zaslaná poslancom OZ mailom, hlavná kontrolórka obce 

informovala prítomných poslancov o výsledku kontroly nasledovne: obec Kráľova Lehota 

v predchádzajúcom kalendárnom roku 2023 neuskutočnila prevod nehnuteľného majetku, 

ktorého všeobecná hodnota majetku presiahla sumu 20 000 EUR. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

Berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci v roku 2023 

a správu hlavnej kontrolórky z kontroly prevodov nehnuteľného majetku v roku 2023  

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

6. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kráľova Lehota 

 

      Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce uviedla, že zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Kráľova Lehota boli poslancom zaslané mailom, opýtala sa prítomných 

poslancov, či má niekto pripomienky alebo doplnenie k uvedeným zásadám. 

 

      Prítomní poslanci nemali k uvedeným zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Kráľova Lehota žiadne pripomienky. 

 



Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

Schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kráľova Lehota  

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

7. Inventarizácia majetku k 31.12.2023 

 

       Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce informovala prítomných poslancov o výsledku 

fyzickej a účtovnej inventarizácie majetku obce k 31.12.2023. Inventarizáciu vykonali 

poverené inventarizačné komisie, záznamy z inventarizácie za jednotlivé strediská boli 

odovzdané Ústrednej inventarizačnej komisii v  zložení: predseda Martina Vargová a členovia 

Zdenko Lehotský, Ing. Ján Šteuček PhD. Celková hodnota majetku k 31.12.2023 je                

1 141 480,07 EUR, vyradený majetok za všetky strediská bol v hodnote 5 410,90 EUR. 

Vyraďovacia komisia navrhla tento neupotrebiteľný majetok zužitkovať v organizácii na 

súčiastky alebo ako ďalší materiál, poprípade odovzdať do zberu, vyseparovaním zložiek a 

uložením na skládku. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

Schvaľuje návrh na vyradenie majetku   

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: Barbora Čupániová, Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková, Ing. Ján 

Šteuček, PhD. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka obce ďalej uviedla, že pri porovnaní skutočného stavu dlhodobého hmotného 

majetku obce Kráľova Lehota so stavom evidovaným v účtovníctve, boli zistené rozdiely na 

stredisku 002 Budova Materskej školy, konkrétne sa jedná o chýbajúci demontovaný 1 ks 

kotol liatinový VIADRUS Hercules v obstarávacej cene 195 000,00 SK / 6 472,82 € z roku 

2006, v zostatkovej cene 959,60 €. Prítomný poslanec Vladimír Kapríni sa vyjadril 

k chýbajúcemu kotlu nasledovne. Pri rekonštrukcii kotolne v Materskej škole boli v roku 

2022 demontované dva kotle VIADRUS Hercules. Jeden z kotlov bol umiestnený 

v skladových priestoroch obce a druhý kotol dal bývalý starosta obce Vladimír Kapríni 

občanovi obce Kráľova Lehota za to, že mal pomáhať obci svojim vlastným traktorom. Počas 

zimy mal odhŕňať sneh, rozširovať cestu, pomáhať s odvozom pňov pri kalamite, mal doviezť 

piesok zo Svidova počas prác na odvodňovacom rigole. Za tieto práce ktoré neboli účtované, 

mu ako vtedajší starosta obce daroval vyššie uvedenú pec VIADRUS Hercules, ktorá bola z 

kotolne v MŠ demontovaná.  Poslanec Ing. Ján Šteuček, PhD., ako člen vyraďovacej komisie 

uviedol, že o tomto úkone nemal obecný úrad žiadnu vedomosť a neexistuje k tomu žiadny 

oficiálny záznam a preto vznikol rozdiel na obecnom majetku v hodnote 959,60 €. Ďalej 

uviedol, že by mal bývalý starosta obce dodržiavať zákon, ako aj zásady hospodárenia a 

nakladania s majetkom obce. Poslanec Vladimír Kapríni potvrdil, že zápis o darovaní 

uvedenej pece neexistuje, nakoľko ani spoluobčan obce si za svoju prácu pre obec nič 



nežiadal. Poslanec Zdenko Lehotský navrhol napísať zápis o darovaní uvedenej pece v roku 

2024. Starostka obce a kontrolóra obce uviedli, že ďalší postup bude odkonzultovaný s 

audítorkou obce. Iné pripomienky k inventarizácii neboli vznesené.  

    
 

8. Konanie v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu 
 

     Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce informovala prítomných, že uznesením číslo 

50/2023 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.12.2023 bolo na podnet 

komisie na ochranu verejného záujmu v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z,z,  o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov prerokované  začaté konanie 

voči bývalému starostovi obce Vladimírovi Kaprínimu za porušenie ústavného zákona a to 

povinnosti podať písomné oznámenie podľa čl. 7 ods. 5 písm. a) ústavného zákona v lehote 

ustanovenej  v čl. 7 ods. 1 tohto ústavného zákona. Starostka obce doplnila, že Vladimírovi 

Kaprínimu bola stanovená lehota na vyjadrenie sa k predmetu konania za účelom náležitého 

zistenia skutkového stavu a to do 10.01.2024. Vladimír Kapríni doručil písomné vyjadrenie 

k predmetu konania dňa 08.01.2024. Dňa 26.02.2024, boli poslanci OZ oboznámení 

s písomným vyjadrením k predmetu konania. Konštatovali, že bol porušený ústavný zákon 

a na základe uvedeného obecné zastupiteľstvo predložilo rozhodnutie o porušení Čl. 7 ods. 1 

ústavného zákona a uložení pokuty pre bývalého starostu Vladimíra Kapríniho vo výške 

jedného mesačného platu. Uvedené rozhodnutie tvorí prílohu zápisnice.  
 

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej Lehote 

O prijatí rozhodnutia voči Vladimírovi Kaprinimu, bývalému starostovi obce, bytom 032 33 

Kráľova Lehota 135 za porušenie Čl. 7 ods. 1 ústavného zákona a o uložení pokuty podľa       

Čl. 9 ods. 10 písm. a) ústavného zákona hlasovalo nasledovne: 

Počet poslancov OZ: 5 

Hlasovanie: 5 

Za: 0  

Proti: Vladimír Kapríni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková 

Zdržali sa: Barbora Čupániová, Ing. Ján Šteuček, PhD. 

 

Na základe hlasovania starostka obce skonštatovala, že uznesenie sa neprijíma a konanie sa 

zastavuje. 
 

9. Rôzne 

 

Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce informovala poslancov: 

 

a)  o kúpe peliet do kotolne v Materskej škole, pelety boli dodané do kotolne v Materskej 

škole vo februári v objeme 13,7 ton v celkovej sume 3259,87 a sú v požadovanej kvalite 

triedy A, 

 

b)  o začatých stavebných prácach na NN prípojke pri požiarnej zbrojnici, pri obchode 

COOP Jednota a za Rozvodňou (chatky za dedinou). Stavebné práce boli začaté             

25. januára 2024 firmou Petrostav SK s.r.o., Štefanov nad Oravou  a práce boli ukončené 

12. marca 2024, 

 

c)  o spustení separačnej linky komunálneho dopadu na skládke TKO v meste Liptovský 

Hrádok v najbližšom období, kde sa bude odvezený KO dotrieďovať a zhodnocovať. Je 



potrebné počítať s tým, že v roku 2025 sa zvýši poplatok za odvoz TKO. S mestom 

Liptovský Hrádok je podpísaný dodatok k zmluve o zneškodnení odpadu, kde sa k sume 

o zneškodnení odpadu pripočíta aj suma za zhodnotenie odpadu. V súčasnosti sa platí za 

zneškodnenie odpadu zmesového KO 38,18 € za tonu. Od 1.3.2024 to bude 41,0 € za 

tonu a k tejto sume sa pripočíta cena za zhodnotenie odpadu vo výške 108,00 € za tonu, 

spolu 149,00 € za tonu. Ceny sú bez DPH a nie sú konečné. 

Hlavná kontrolórka obce PhDr. Desana Stromková doplnila, že na tento rok je už 

poplatok za vývoz komunálneho odpadu schválený, a rozdiel nákladov za uloženie 

odpadu na skládku bude znášať obec. Zvýšenie poplatku za uloženie a dotriedenie TKO 

bude musieť byť zohľadnený pri určení výšky poplatku v roku 2025.  

  

10. Diskusia             

 

Starostka obce otvorila diskusiu, do ktorej sa prihlásil poslanec Vladimír Kapríni 

s nasledovnými otázkami, ako uviedol, na základe požiadaviek od občanov obce. Ako prvé sa 

opýtal, ako bude využitý pozemok, kde stála stavba so súpisným číslom 12, keďže stavba je 

už zbúraná a sú vykopané základy a chcel vedieť zámer využitia pozemku. Starostka obce 

Mgr. Erika Šteučeková informovala prítomných, že nový vlastník nehnuteľnosti zatiaľ 

nepredložil návrh na nové využitie uvedeného priestoru. K vykopaným základom starostka 

doplnila, že to nie sú základy pre novú stavbu, ale len vykopané staré základy pôvodnej 

stavby. Poslanec Vladimír Kapríni požiadal starostku obce, aby vysvetlila, za akých 

podmienok dala súhlas na stojisko koní vo Svaríne pri Ranči Kráľova Lehota. Je tam 

neporiadok z koní. Starostka obce položila tú istú otázku bývalému starostovi obce 

Vladimírovi Kaprínimu a požiadala ho, aby to vysvetlil on sám, keďže stojisko koní sa tam 

vybudovalo ešte počas jeho volebného obdobia. Dodala, že žiaden súhlas chovateľom koní zo 

strany obce Kráľova Lehota nebol vydaný. Starostka obce uviedla že na vyžiadanie bola dňa 

12.01.2024 zaslaná informácia právničke, o tom že Okresný úrad v Liptovskom Mikuláši 

vydal v rozpore so zákonom rozhodnutie o umiestnení dočasných stavieb pre kone, čo bývalý 

starosta obce Vladimír Kapríni neurobil. Dodala, že dňa 26.02.2024, Okresný úrad 

v Liptovskom Mikuláši ním vydané rozhodnutie na umiestnenie prenosných zariadení pre 

chov koní zrušil a už je len na majiteľoch pozemkov, ako danú vec doriešia. Uvedené 

pozemky nie sú obecné a preto obec nemôže do konania zasahovať. Pán poslanec Vladimír 

Kapríni dodal, že ani on žiadne povolenie nevydal. Ďalšou otázkou pána poslanca Vladimíra 

Kapríniho bolo riešenie pošty v obci Kráľova Lehota, aký je postup,  či bude v obci otvorená 

pošta nakoľko to bolo súčasťou jej volebného programu. Starostka obce Mgr. Erika 

Šteučeková informovala prítomných o stretnutiach s vedením pošty, o tom že pošta má 

špecifické podmienky o ktorých sa priebežne vedú rokovania. Starostka obce potvrdila, že 

obec má vážny záujem o prevádzku pošty, tak ako uviedla vo svojom volebnom programe.  

Pán poslanec Vladimír Kapríni sa informoval o stave finančných prostriedkov na účte obce. O 

stave finančných prostriedkov na účte obce informovala prítomných poslancov účtovníčka 

obce Bc. Martina Vargová. Pán Vladimír Kapríni požiadal starostku obce, aby informovala 

prítomných o plánoch na ďalšie 2 roky, čo sa ide v obci budovať, ako budú peniaze využité. 

Starostka obce informovala, že bol schválený projekt na rekonštrukciu chodníka Kráľova 

Lehota a do budúcna treba zvážiť rekonštrukciu elektroinštalácie v Materskej škole, obnovu 

ústredného kúrenia a obnovy strechy na Kultúrnom dome. Ďalej sprístupniť verejnosti spodnú 

záhradu materskej školy. Projekty sú viazané na spolufinancovanie zo strany obce a preto je 

potrebné na zastupiteľstve dohodnúť, aké sú hlavné priority so zameraním na zabezpečenie 

chodu a fungovania obce s ohľadom na finančné prostriedky, ktorými obec disponuje. 

Poslanec Vladimír Kapríni spomenul, že by bolo potrebné dať opraviť cestu pri pozemku so 

súpisným číslom 12 smerom na Magdolinu skalu, na čo starostka obce povedala, že nakoľko 

tam budú prebiehať stavebné práce, bolo by zatiaľ zbytočné investovať finančné prostriedky 



do  opravy uvedeného úseku cesty. Je ale potrebné, aby obec bola pripravená na výzvy a 

správne využila finančné prostriedky. Poslankyňa Ing. Eva Sopková sa opýtala na počet 

pomocných pracovníkov, na čo pani starostka oznámila prítomným, že obec  k 06.03.2024 

zamestnáva 3 pracovníkov, ale 1 pracovník je dlhodobo PN. Ďalej sa poslankyňa Ing. Eva 

Sopková opýtala, prečo neboli občania obce informovaný o odstávke vody. Pani starostka 

odpovedala, že obecný úrad neeviduje zo strany LVS žiadnu informáciu o plánovanej 

odstávke vody za uplynuté týždne, ani zo strany LVS nebola nahlásená odstávka vody 

z dôvodu poruchy. Taktiež neboli na obecný úrad hlásené žiadne iné pripomienky zo strany 

ostatných občanov k uvedenej udalosti a preto si myslí, že v obci nedošlo k žiadnemu 

odstaveniu vody, či už plánovanému alebo z dôvodu poruchy. Ing. Eva Sopková sa 

informovala ohľadom označených stromov v dolnej záhrade materskej školy, opýtala sa, či sa 

tieto stromy idú vypilovať, na čo pani starostka odpovedala, že označené stromy sú určené na 

výrub, a v budúcnosti bude priestor upravený na trávenie voľného času rodičov s deťmi. 

 

11. Zakončenie              

      

     Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce sa poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

Zapísala: Bc. Martina Vargová v.r. 

 

            

        Mgr. Erika Šteučeková v.r. 

                 starostka obce 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Zdenko Lehotský v.r. 

 

Ing. Ján Šteuček, PhD. v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


